

《单词百科:artisanal是什么意思?artisanal怎么发音?artisanal的解释和用法》

英语单词artisanal是什么意思?artisanal怎么读?artisanal怎么发音?简答网为您整理了artisanal的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



artisanal怎么读

artisanal的读音:[ˈɑːtɪzənəl]

artisanal的意思

1、adj. (尤指酿酒)手(工)艺性的;

artisanal的双语例句

1、 Under the High Line this food hall style market is chock full of stalls selling everything from flowers to tacos to artisanal cheeses and freshly baked breads.

在这个美食广场风格的市场里，挤满了贩售各种东西的小商铺，从鲜花到烤玉米饼，再到手工芝士与新鲜出炉的面包，应有尽有。

2、 These hands hold amounts of funds, are all of those artisanal small village boss " deposits. "

这些人手中掌握着大量的资金，全都是村里那些作坊式小老板的 “ 存款 ” 。

3、 But today's cleavage chains have updated the concept with fresher-looking spaces and menus better suited to today's young people who are increasingly interested in artisanal food and craft beer.

不过，如今的 “ 露胸连锁店 ” 升级了这一概念，他们提供风格更清新的就餐环境、更适合今天年轻人口味的菜单如手工食品和精酿啤酒。

4、 At the same time computer management of artisanal incomparable advantages.

同时计算机具有手工管理所无法比拟的优点。

5、 Although the process was not revealed, the hairstylist described it as "a combination of artisanal styles mixed with technology".

尽管他没有透露流程，但是他将其描述为 “ 手工艺风格和技术 ” 的结合 ” 。

6、 International Committee of Workers' Cooperative Productive and Artisanal Society

国际工人合作生产产业和手工业协会委员会

以上是简答网为您整理的artisanal怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关

于artisanal的用法、

artisanal的释义、artisanal的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/artisanal>